

香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》 (第 559 章)第 45 (1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45 (2)條及《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 22 (3)條,公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
300764145	Z	18	02-03-2007	欣康貿易有限公司 香港 九龍油麻地 上海街 383 號 華 興商業中心 14字 樓 B 室	天標(中國)知識產權代理有限公司香港中環德輔道中162號通用商業大廈4樓404室
300790416	S 蓮 妮	(A)	16-03-2007	林健純 中國 廣州站西北 街 百興苑 45 號 502 室	金溢顧問(香港)有限公司 香港 上環文咸東街 65-67 號 喜利商業大廈 15 字樓 A 室
300852273		7	18-05-2007	EAST-UNION ENTERPRISE (H.K.) LIMITED ROOM 903B, HING WAH CENTRE, 82- 84 TOKWAWAN ROAD, KOWLOON, HONG KONG.	EAST-UNION ENTERPRISE (H.K.) LIMITED ROOM 903B, HING WAH CENTRE, 82-84 TOKWAWAN ROAD, KOWLOON. HONG KONG

公報編號 Journal No.: 241 公布日期 Publication Date: 16-11-2007

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

300912591



03-08-2007

J.S. (Hong Kong)
Private Ltd
Rm 8-10, 12/F.,
Wang Cheong
Enterprises
Centre 65-69
Chai Wan Kok
Street, Tsuen
Wan, N.T. Hong
Kong

J.S. (Hong Kong) Private Ltd Rm 8-10, 12/F., Wang Cheong Enterprises Centre 65-69 Chai Wan Kok Street, Tsuen Wan, N.T. Hong Kong